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-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Ordførar Lindås  
Sendt: 11. februar 2014 20:37 
Til: Tove Mette Fyllingen 
Emne: VS: Et lite sukk fra en arkitekt i Bergen 
 
 
Til journalføring når du kjem heim:):) 
 
Helsing 
May-Eva 
 
________________________________________ 
Fra: Arvid Bjerkestrand [Arvid@entilen-arkitekter.no] 
Sendt: 11. februar 2014 16:29 
Til: Ordførar Lindås 
Emne: Et lite sukk fra en arkitekt i Bergen 
 
Hei, jeg skriver dette for å gjøre deg oppmerksom på en arkitekts opplevelse av  møtet med 
byggesaksavdelingen på Lindås Kommune som 
 
1.       Arkitektfaglig inkompetent 
 
2.       Utilgjengelig 
 
3.       Totalt fraværende i forhold til  tilbakemelding om status sak og saksbehandlingstid 
 
Vi sendte inn vår søknad første gang 15 februar 2013. Etter å ha sendt inn søknaden på nytt med 
supplerende materiell den 29.04.2013, har vi ikke hørt så mye som en lyd. Etter utallige henvendelser til 
etaten hvor forespørsel om å få samtale med saksbehandler eller en tilbakemelding om 
saksbehandlingstid ikke har ført frem, velger jeg derfor å skrive dette notatet for å gjøre deg 
oppmerksom på hvordan møtet med etaten oppleves for meg som bruker av kommunens tjenester. 
 
 
 
Jeg har hatt gleden av å tegne et flott tilbygg til en hytte for hyggelige kunder som bor på Eikanger. (Se 
vedlegg)  Den eksisterende hytta har stor affeksjonsverdi for kunden, og han ønsket for enhver pris å 
beholde denne. Vårt forslag ble svært godt mottatt av kunden, som lot seg begeistre av både det 



lavmælte uttrykket og hvordan det føyet sammen gammelt og nytt på en harmonisk måte. Ettersom vårt 
kontor legger stor vekt på utformingen av våre bygg, har vi vært vant til å møtes med faglig 
profesjonalitet i sammenheng med rammesøknadsprosesser i de fleste kommunene hvor vi har vært 
ansvarlig arkitekt. Jeg beklager å måtte si at dette ikke har vært tilfelle med Byggesak i Lindås. Første 
gang vi sendte inn søknaden ble denne returnert etter påpekte mangler. Tolkning av lovverk og krav til 
dokumentasjon opplever vi som varierende fra sak til sak- så også i dette tilfellet, og vi ser det alltid som 
hensiktsmessig i størst mulig grad å etterkomme de forskjellige kommuners ønske om materiell.  Det 
som var uvanlig, var saksbehandlers urimelige uttalelser om tiltaket, før saken en gang var behandlet: «Vi 
gjer dykk vidare merksam på at kommunen ikkje er positiv til omsøkte tiltak og dets plassering…… 
Byggjet får eitt komplisert bygningsvolum og utsjånda som er i konflikt med nabohusa. Kommunen 
meiner at eksisterande volumoppbygging og formar bør vidareførast. Det bør vurderast å rive 
fritidsbustaden for så å føyre opp ein ny bustad som ikkje vert plassert over byggegrensa mot sjø»  
Utsagnene er mildt sagt overraskende og uten en arkitektfaglig begrunnelse , og for tiltakshaver var det 
et sjokk at hans hjemkommune oppfordret til riving av et bygg som betydde så mye for ham- før saken 
en gang var behandlet! 
 
 
 
Vi tok derimot etatens liste over påståtte mangler til etterretning, og sendte en ny søknad om 
rammetillatelse/ dispensasjon den 29.04.2013. Etter dette har vi faktisk ikke hørt en lyd. Vi har ikke en 
gang mottatt et informasjonsskriv om at søknaden er mottatt. Vi har ringt etaten gjentatte ganger, men 
er blitt avvist med en gjentagende historie om at saksbehandler ikke svarer på henvendelser. I spørsmål 
om hvor lang tid saken vil ta ble vi i oktober fortalt at «etaten jobber med saken». Tiltakshaver har to 
ganger vært inne på etatens kontor for å etterspørre fremdrift i saken, i sammenheng med «åpent hus» 
Tiltakshaver er selv en stillferdig og sindig mann. Han opplevde saksbehandler som belærende og lite 
løsningsorientert. På tross av at han ikke enda hadde begynt å behandle saken, kunne han informere om 
at dette nok ville ende med et avslag. 
 
 
 
Vi har bevisst ikke purret på etaten ettersom vi håpet at kommunen behandler sakene etter 
mottakelsesdato, uavhengig av tiltakets størrelse. Men etter å ha ventet over ett år mener vi nå at det er 
på høy tid at vårt lille tilbygg får den prioriteten det fortjener og at saken blir behandlet av den akk så 
utilgjengelige byggesaksavdelingen på Lindås kommune. 
 
 
 

Jeg håper du kan bidra til å få litt futt på sakene☺ 
 
 
 
 
 
Med vennlig hilsen 
Arvid Bjerkestrand 
________________________________ 
SIVILARKITEKT / 
DAGLIG LEDER 
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ADRESSE 
________________________________ 
Øvre Korskirkesmug 2B, 
5018 Bergen 
 
INTERNETT 
________________________________ 
Feil! Hyperkoblingsreferansen er ugyldig.> 
 
TELEFON 
________________________________ 
(+47) 55 30 48 80 
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